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§ 12   

Nämndens och förvaltningens frågor  

 Skrivelse anmäldes av Awad Hersi (MP): Om att 

stadsdelsförvaltningen ska inrätta en EU-samordnare. 

 Awad Hersi (MP) frågade om förvaltningen har några planer på att 

börja med digitala utskick av nämndhandlingarna. Förvaltningen 

kommer att återkomma med ett svar vid nästa 

nämndsammanträde.  

 Eva Andersson (S) frågade om hur förvaltningen kontrollerar att 

trygghetslarmen fungerar. Margareta Ericson redogjorde för det 

kontrollsystem som finns. Bland annat skickas det en signal ut till 

varje trygghetslarm en gång per dygn för att kontrollera att larmet 

är igång.  

 Awad Hersi (MP) undrade varför stadsdelsnämnden inte hade 

blivit inbjudna till Järvadagen. Ann-Katrin Åslund (FP) svarade 

att det är stadsledningskontoret som håller i inbjudningarna. 

Stadsledningskontoret bör kanske uppmärksammas på att 

nämnden framöver får en inbjudan.  

 
Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda 

skrivelserna och återkomma till nämnden. 

 

__________________ 

 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 12) 

 

 


